
اخباراخبار ترانسفر بزرگ بایرن مونیخ؛ سانه یا ورنر

لائوتارو موافق بارسا؛ اینتر نمی تواند »نه« بگوید

نیمار به بارسا نمی آید؛ لائوتارو گزینه اول!

تمجید بازیکن سابق اسپورتینگ از طارمی

 او از همه مهاجمان بهتر است
رسانه های روسی:

سردار باید به تیم های بزرگ اروپا برود

تیمو ورنر یا لروی سانه؟ این موضوع صرف نظر 
انگیزترین  از هیجان  از بحران ویروس کرونا، یکی 
مباحثی محسوب می شود که این روزها هواداران و 
حتی سران باشگاه بایرن مونیخ را به خود مشغول 
داشته است. کدامیک از این دو بازیکن برای بایرن 
مهلت  در  باشگاه  این  و  است  تر  مناسب  مونیخ 
این  از  بایست کدامیک  انتقالات می  و  نقل  بعدی 

دو بازیکن را جذب نماید؟
فلیک  هانسی  نظر  تردید  بی  موضوع  این  در 
خواهد  اهمیت  حائز  بسیار  مونیخ  بایرن  سرمربی 
بود، چون قرارداد این سرمربی 55 ساله به تازگی 
تا سال 2023 تمدید شده و بر طبق اخبار منتشر 
شده حق ویژه ای برای وی در سیاست های نقل 
تابستان  در  است.  شده  لحاظ  باشگاه  انتقالاتی  و 
لروی  جذب  به  نزدیک  بسیار  ها  مونیخی  گذشته 
به  اتفاقی  اما چنین  بودند،  از منچسترسیتی  سانه 
دلیل مصدومیت سنگین این بازیکن روی نداد. بر 
طبق اطلاعات Sport1 در این میان نگرانی ها و 
آمده  وجود  به  انتقال  این  انجام  برای  تردیدهایی 

است.
نقش هانسی فلیک چیست؟

حسن صالح حمیدزیچ مدیر ورزشی باشگاه در 
تیمو  خرید  زمینه  در  میلادی  جاری  سال  ابتدای 
برای  لایپزیش  تیم  مهاجم  این  آیا  اینکه  و  ورنر 
سیستم بایرن مناسب است یا نه، ابراز تردید کرده 
تواند در زمینه خرید  فلیک می  بود. حال هانسی 
عاملی  به  آلمانی  پوش  ملی  مهاجم  این  احتمالی 

بسیار تعیین کننده بدل شود.
فلیک به عنوان سرمربی بایرن یکی از حامیان 
جذب تیمو ورنر 24 ساله به حساب می آید و حتی 
در زمانی که به عنوان دستیار نیکو کواچ )سرمربی 
چنین  انجام  خواستار  بود،  کار  به  مشغول  سابق( 
در   Sport1 اطلاعات بر طبق  است.  بوده  انتقالی 
نشان  مونیخ  بایرن  باشگاه  مسئولین  که  صورتی 
بازیکن  این  جذب  خواستار  نیز  آنها  که  دهند 
هستند، تیمو ورنر نیز مشکلی با پیوستن به بایرن 

ندارد.
خصوص  در  تواند  می  که  مهم  مسئله  دیگر 
ورنر  تیمو  و  سانه  لروی  خرید  بین  گیری  تصمیم 
تعیین کننده باشد، هزینه ای است که سران بایرن 
سانه  لروی  تردید  بی  بپردازند.  بایست  می  مونیخ 
که قرارداد وی در تابستان جاری به پایان خواهد 
رسید با هزینه ای 60 میلیون یورویی در دسترس 
نیست. این در حالی است که ورنر در قرارداد خود 
با باشگاه لایپزیش از بندی 60 میلیون یورویی برای 

فسخ قرارداد و جدایی از این تیم برخوردار است.
نظری  بایرن  سابق  کاپیتان  افنبرگ  اشتفان 
ورنر  خرید  از  »من  دارد:  زمینه  این  در  واضح 
پشتیبانی می کنم، چون وی پیشرفتی باورنکردنی 

داشته است و به نظرم این ادعا که وی برای سیستم 
بازی بایرن مناسب نیست، به طور کامل بی معنی 
است. اما من در مورد سانه تا حدودی تردید دارم. 
در خصوص وی با توجه به مصدومیت سنگینی که 
پشت سر گذاشته باید محتاط بود«. پاتریک اومویلا 
از ملی پوشان سابق آلمانی اما نظری قطعی در این 
موضوع ندارد: »اگر بایرن مونیخ نمی تواند هر دوی 
این بازیکنان را با هم جذب کند، باید این پرسش را 
مطرح کند که نیازش به کدام یک از آن ها ضروری 
مالی  مسائل  به  منوط  آنها  اگر خرید  اما  است.  تر 

شود، من ورنر را انتخاب خواهم کرد«.
انعطاف پذیری بالای تیمو ورنر تأثیرگذار است
با این تفاسیر کدامیک از این بازیکنان بیشتر 
است؟  مناسب  مونیخ  بایرن  بازی  سیستم  برای 
و  کند  کمک  بایرن  به  تواند  می  بیشتر  کدامیک 
تیم  سرمربی  های  ایده  کردن  پیاده  خصوص  در 
در زمین مفیدتر باشد؟ فرم مجذوب کننده ای که 
تیمو به ویژه در دور رفت از رقابت های فصل جاری 
مزیت  تا  گردید  باعث  نمایش گذاشت،  به  از خود 
بالای  پذیری  انعطاف  این مهاجم که همان  بزرگ 
تواند  می  او  شود.  داده  نشان  به خوبی  است،  وی 
پست  در  لواندوفسکی  روبرت  جایگزین  بایرن  در 
مهاجم هدف شود و به عنوان تنها مهاجم تیم در 
ترکیب اصلی قرار گیرد. وی علاوه بر این می تواند 
در کناره های زمین، در پست تخصصی لروی سانه 
در  بازی  قابلیت  از  همچنین  ورنر  گیرد.  قرار  نیز 
پشت مهاجم تیم نیز برخوردار است. در واقع پست 

مورد علاقه او در زمین نیز همین پست است.
بازی   150 در   17/2016 فصل  از  که  ورنر 
رسمی موفق به ثمر رساندن 88 گل شده مهاجمی 
خطرناک تر نسبت به سانه محسوب می شود که 
بازی رسمی موفق  در همین مدت زمان در 134 
 .)Opta( است  نام خود شده  به  گل   39 ثبت  به 

به  اقدام  سانه  از  کمتر  بسیار  تیمو  این  بر  علاوه 
سانتر می کند )با دقت 17 درصد(، اما وی نسبت 
است  بیشتری  های  پاس  کننده  دریافت  سانه  به 
)12 درصد(. با این وجود ستاره منچسترسیتی در 
هر بازی به طور میانگین 2.1 مرتبه اقدام به شوت 
زنی به سمت دروازه حریف می کند و این آمار برای 
ورنر 1.3 مرتبه در هر دیدار است. در زمینه تعداد 
پاس نیز لروی )با میانگین 42 پاس در هر بازی( از 
آمار بهتری نسبت به رقیب لایپزیشی خود تیمو )با 
33 پاس در هر بازی( برخوردار است. در خصوص 
پیروزی در نبردهای دو نفره نیز سانه با 47 درصد 
پیروزی دارای وضعیت بهتری نسبت به ورنر با 41 

درصد پیروزی است.
مونیخ  بایرن  بازی  سیستم  برای  کدامیک 

مناسب تر است؟
پرسش مهمی که مطرح می شود این است که 
از این بازیکنان برای سیستم بازی مورد  کدامیک 
نظر هانسی فلیک مناسب تر است. بازیکنان بایرن 
مونیخ زیر نظر هانسی تمایل بیشتری برای نزدیک 
شدن به دروازه حریف از خود نشان داده اند، ضمن 
اینکه بازی مالکانه )با تصاحب بالای توپ( نیز در 
است.  شده  بنیادی  اصل  یک  به  تبدیل  تیم  این 
منچسترسیتی  در  سیستمی  چنین  با  سانه  لروی 
و زیر نظر پپ گواردیولا به خوبی آشنا است. وی 
توان  می  چگونه  که  داند  می  خوبی  به  همچنین 
کند  می  بازی  عقب  بسیار  که  تیمی  دفاعی  خط 
را شکست و علاوه بر این در موقعیت های یک به 
برای سرمربی تیم سلاحی کشنده به حساب  یک 
ها  مدت  برای  سانه  خلاف  بر  ورنر  تیمو  آید.  می 
مهاجمی کلاسیک محسوب می گردید، اما یولیان 
ناگلزمن که برنامه تاکتیکی اش بر مبنای ضدحمله 
های سریع بنا شده، لایپزیش را به تیمی با مالکیت 
که  داده  نشان  نیز  ورنر  و  بدل ساخته  توپ  بالای 

می تواند خود را به خوبی با سیستم جدید منطبق 
نماید.

نیازمند  تیم  مالکانه،  بازی  یک  انجام  برای 
زمینه  در  منطقی  و  معقول  آماری  از  برخورداری 
فصل  در  لروی  است.  ارسالی  های  پاس  دقت 
19/2018 به طور میانگین از دقتی 85 درصدی در 
پاس های ارسالی برخوردار بود. آمار تیمو در این 
خصوص در رقابت های فصل جاری بوندس لیگا به 
76 درصد می رسد که به صورت آشکاری ضعیف 

تر از آمار رقیبش است.
سیستم بازی بایرن همچنین بر مبنای بردن 
 52.6( است  شده  طراحی  میدان  عرض  به  بازی 
متر( و در فصل جاری از بوندس لیگا تنها دورتموند 
)53.3 متر( بیشتر از بایرن مونیخ از عرض میدان 
بهره برده است. نحوه بازی سانه نیز بیشتر بر کناره 
های زمین پایه ریزی شده و وی می بایست ضمن 
زمین حرکت  عرضی  تا خط  بازی  به  دادن  عرض 
کند، در حالی که ورنر بیشتر به داخل زمین حرکت 
می کند و به نوعی به بازی تیم خودی عمق می 

دهد.
این تفاسیر لروی سانه و تیمو ورنر هر دو  با 
از مزیت ها و برتری هایی برخوردار هستند. سانه 
دوران  پایان  از  بعد  بتواند  که  فرض  پیش  این  با 
برای  بازگردد،  خود  آل  ایده  فرم  به  مصدومیت 
سیستم بازی مالکانه مونیخی ها ساخته شده و می 
تیم  این  قوت  نقظه  به  زمین  های  کناره  در  تواند 
بدل شود. ورنر اما مجبور است تا حدودی خود را 
به نوع بازی مونیخی ها منطبق کند و به بازی در 
کناره های زمین بسنده نماید، چون در حال حاضر 
بازی در پست  امکان  لواندوفسکی  با وجود روبرت 
مهاجم نوک برای وی غیر قابل تصور است. ضمن 
اینکه وی باید از بازی در پشت روبرت لواندوفسکی 
نظر  زیر  مولر  توماس  چون  نماید،  نظر  صرف  نیز 
هانسی فلیک در چنین پستی تولدی دوباره یافته 

است.
برای بایرن مونیخ امکان جذب همزمان هر دو 
بازیکن وجود ندارد و به همین دلیل پرسش سانه 
یا ورنر، در داخل باشگاه به بحثی داغ بدل گشته 
فراموش شود که جذب هر یک  نباید  البته  است. 
از این بازیکنان بستگی به آینده فیلیپه کوتینیو و 
ایوان پریشیچ دارد. بازیکنانی که در حال حاضر به 
انتهای  در  و  دارند  بایرن حضور  در  قرضی  صورت 

این فصل می بایست تکلیف آنها روشن شود.
تیمو ورنر و لروی سانه هر دو البته از یک نکته 
اشتراک نیز برخوردار هستند: هر دوی آن ها این 
تردید را دارند که در بایرن مونیخ به خوبی پذیرفته 
می شوند یا نه. ورنر در حال حاضر در انتظار علامت 
و اشاره ای از مونیخ است. علامتی که امکان دارد به 

زودی از سوی هانسی ارسال شود.

ستاره  مارتینز،  لائوتارو  می گوید  مارکا 
به  پیوستن  برای  خود  تصمیم  اینتر  آرژانتینی 
این  برای  است  حاضر  حتی  و  گرفته  را  بارسلونا 

انتقال، اینترمیلان را تحت فشار بگذارد.
انتقال  درباره  شایعات  روزها  این  درحالیکه 
احتمالی نیمار و لائوتارو مارتینز به بارسلونا به اوج 
رسیده و از این دو به عنوان هدفهای اصلی بارسا نام 
برده می شود، مارکا مدعی است که لائوتارو تصمیم 
حتی  و  گرفته  بارسلونا  به  پیوستن  برای  را  خود 
حاضر است در صورت مخالفت اینتر، این باشگاه را 
تحت فشار بگذارد. به گزارش مارکا، بارسلونا از این 
شرایط آگاه بوده و بنابراین خیالش از بابت جذب 

او راحت است.
درباره  شبهه هایی  و  شک  اخیر  روزهای  در 
انتقال  ولی  شده  مطرح  بلوگرانا  به  نیمار  بازگشت 
می رسد.  نظر  به  قطعی  تقریبا  نوکمپ  به  لائوتارو 

البته لائوتارو هرگز گزینه ارزانی برای بارسا نخواهد 
بود ولی به هر تقدیر، مبلغ انتقال او به مراتب کمتر 
کرونا،  از  ناشی  بحرانی  شرایط  در  است.  نیمار  از 
طبیعی است که بارسا علاقه به مراتب بیشتری به 

ستاره آرژانتینی نشان بدهد.
ولی عامل تعیین کننده در این میان خواست و 
تمایل خود بازیکن است. مارکا مدعی است لائوتارو 
این چیزی  یا دست کم  برود  نوکمپ  به  می خواهد 

است که او به مدیریت باشگاه بارسلونا گفته است
مارکا می گوید باشگاه های دیگری مثل رئال و 
منچسترسیتی هم لائوتارو را در نظر داشتند ولی 
اولویت هایشان تغییر کرده. رئال به شدت به  حالا 
دارد  و سیتی هم قصد  است  هالند  ارلینگ  دنبال 
هر طور شده ستاره های فعلی اش آگوئرو و گابریل 

ژسوس را حفظ کند.
اما جذب لائوتارو برای بارسا یک اولویت است. 

اول اینکه بلوگرانا در خط حمله نیاز به تقویت دارد 
و دوم اینکه با توجه به 34 ساله شدن لوئیس سوارز 
از چند ماه آینده، این تیم به جانشینی برای او نیاز 
دارد، به خصوص که مهاجم اروگوئه ای در دو فصل 

گذشته با مصدومیت های جدی مواجه شده است.
اعلام  اینتر  باشگاه  مالکین  پیش  روز  چند 
کردند تا زمانی که لائوتارو شخصا تمایل خود برای 
را  خروج  درهای  نکند،  اعلام  را  باشگاه  این  ترک 
می گوید  مارکا  داشت.  خواهند  نگه  بسته  او  برای 
و  دارد  زیادی  تمایل  اینتر  ترک  برای  لائوتارو 
می داند که این تابستان بهترین زمان برای خروج 
از سری آ خواهد بود. بعد از اعلام تمایل لائوتارو به 

باشگاه، مذاکرات او با اینتر شروع خواهد شد.
میلیون   110 لائوتارو  آزادسازی  بند  اینکه  با 
یورویی است ولی ارزش فعلی او در بازار کمتر از این 
ارزیابی می شود. یکی از کلیدهای اصلی مذاکرات با 

اینتر، استفاده از لائوتارو در معامله ای است که بخشی 
بحرانی  شرایط  در  باشد.  بازیکنان  جابجایی  آن  از 
اقتصادی ناشی از کرونا شکی نیست که بارسلونا قصد 
دارد پول کمتری بابت لائوتارو پرداخت کند. به این 
ترتیب بلوگرانا احتمالا چند بازیکن خود را در قبال 

لائوتارو به اینتر پیشنهاد خواهد داد.
به عقیده مارکا، آرتورو ویدال به احتمال زیاد 
یکی از این گزینه ها خواهد بود. روزنامه گاتزتا دلو 
اسپورت هم مدعی شده بود که بارسلونا قصد دارد 
نلسون سمدو، کارلس آلینا، آرتور و مارک کوچورلا 
را به اینتر پیشنهاد دهد. البته مارکا این خبر گاتزتا 
فهرست  آخر  اسم  دو  می گوید  و  کرده  اصلاح  را 
اینتر  به  بارسا  پیشنهاد  در  نمی توانند  نشریه  این 
جا داشته باشند چرا که بارسلونا اعلام کرده آرتور 
فروشی نیست و از سوی دیگر باشگاه کاتالان دیگر 

کنترلی روی آینده کوچورلا ندارد.

تابستانی  انتقال  از  قرائن  و  شواهد  همه  است  مدتی  درحالیکه 
نیمار به بارسلونا خبر می داد و همه منتظر بودند که خبرهای بیشتری 
در تایید این انتقال بشنوند، رادیو کاتالونیا مدعی شد با توجه به بحران 
مالی ناشی از اپیدمی کرونا، مدیریت بارسلونا به این نتیجه رسیده که 
این انتقال در تابستان فعلی برایش غیرممکن است. به این ترتیب به 
نظر می رسد نیمار برای محقق شدن بازگشتش به نوکمپ فعلا باید 
منتظر بماند. در گزارش رادیو کاتالونیا اشاره شده که مدیریت بارسا 
البته تقویت تیم را به کلی کنار نگذاشته و معتقد است ستاره ای مثل 
لائوتارو مارتینز در بحران مالی فعلی برای باشگاه کاتالان به صرفه تر 

بوده و خریدش امکان پذیر خواهد بود.
تاثیر  تحت  را  باشگاه ها  از  بسیاری  کرونا  از  ناشی  مالی  بحران 
قرار داده و بارسا از این قاعده مستثنی نبوده است. در نتیجه باشگاه 
مجبور است بعضی هدف های خود را به تعویق بیندازد، به خصوص 
هدف هایی که بار مالی سنگینی دارند. انتقال نیمار به بارسا یکی از 
این هدفها است. رادیو کاتالونیا می گوید با اینکه هنوز تخمین دقیقی 
نیامده ولی  از خسارت مالی وارده به باشگاه در نتیجه کرونا بدست 

مدیریت بارسا به دلیل هزینه بالای انتقال نیمار، انجام این انتقال در 
تابستان آتی را کان لم یکن می دانند.

این رادیوی کاتالونیایی در گزارش خود می گوید مساله اینجا است 
که مدیریت باشگاه در حال حاضر به دنبال محقق کردن اولویت هایی 
است که آنها را حیاتی می داند. با توجه به جوانب مختلف، مدیریت 
بارسا تمدید قرارداد با لیونل مسی را اولویت اول خود می دانند و در 
در  مارتینز  لائوتارو  مثل  ارزان تری  ستاره  معتقدند جذب  دوم  وهله 

تابستان آتی مقرون به صرفه تر خواهد بود.
رادیو کاتالونیا می گوید بارسا می داند که برای بازگرداندن نیمار 
به نوکمپ دست کم باید روی پرداختی 170 میلیون یورویی حساب 
کند ولی پرداخت این مبلغ با توجه به بحران مالی فعلی غیرممکن 
خواهد بود. به همین علت است که نامزد اصلی باشگاه در حال حاضر 
لائوتارو مارتینز آرژانتینی شده و اگر اتفاق خاصی نیفتد، نیمار برای 

محقق شدن رویایش باید دست کم یک سال دیگر صبر کند.
 بارسلونا تا کنون با لائوتارو و مدیریت برنامه هایش تماس هایی 
بدل  و  باره صحبتی رد  این  اینترمیلان در  با  برقرار کرده ولی هنوز 

یورو  میلیون   111 حدود  در  چیزی  لائوتارو  احتمالی  قیمت  نشده. 
تخمین زده شده ولی رادیو کاتالونیا می گوید بارسلونا قصد دارد اول 
از راه چانه زنی و دوم از راه پیشنهاد دادن بعضی بازیکنان خود، بهای 

نقد کمتری برای لائوتارو پرداخت کند.

تمجید بازیکن سابق اسپورتینگ از طارمی/ او 
از همه مهاجمان بهتر است

بازیکن سابق تیم اسپورتینگ لیسبون پرتغال 
قطر  را در  کنار مهدی طارمی  بازی در  که سابقه 
گفت:  و  کرد  تمجید  ایرانی  بازیکن  این  از  دارد، 

طارمی از مهاجمان فعلی اسپورتینگ بهتر است.
مهدی طارمی مهاجم ایرانی تیم فوتبال ریوآوه 
اول  در سال  تیم  این  در  از درخشش  بعد  پرتغال 
حضورش در فوتبال اروپا مورد توجه دیگر تیم های 

پرتغالی و اروپایی قرار گرفته است.
طارمی که از تیم الغرافه قطر راهی ریوآوه شد، 
موفق شده در این تیم پرتغالی 11 بار گلزنی کند 
و حالا تیم هایی مثل اسپورتینگ لیسبون و بنفیکا 

در صف اول خرید مهاجم ایران قرار دارند.
»دیگو آمادو« بازیکن پیشین تیم اسپورتینگ 
لیسبون که با طارمی در تیم الغرافه همبازی بوده 
اسپورتینگ  تیم  در  مهاجم  این  حضور  از  است، 

استقبال کرد و کیفیت طارمی را بهتر از مهاجمان 
فعلی اسپورتینگ دانست. آمادو گفت: طارمی یکی 
به  نسبت  و  است  پرتغال  لیگ  گلزنان  بهترین  از 
اگر  دارد.  برتری  اسپورتینگ  فعلی  مهاجمان  سایر 
یک بازیکن بتواند در ریوآوه این تعداد گل بزند، در 

اسپورتینگ چه کار می کند؟
به  اینکه  بیان  با  اسپورتینگ  پیشین  بازیکن 
طارمی  افزود:  ندارد،  شک  طارمی  بالای  کیفیت 
از  و  باهوش  در حرکاتش  او  دارد.  بالایی  پتانسیل 
نظر جسمی هم قدرتمند است. یکی از مزیت انسان 
ها سئوال پرسیدن آنها است. طارمی متواضع است 

و دوست دارد که چیزهای جدیدی یاد بگیرد.
ایران  مهاجم  از  خود  تمجید  ادامه  در  آمادو 
ریوآوه  در  حضور  از  قبل  طارمی  کرد:  تصریح 
می  ابتدا  اما  داشت  بیشتری  مالی  پیشنهادات 
مسئله  این  کند.  پیشرفت  پرتغال  در  خواست 

کیفیت انسانی را هم نشان می دهد.

رسانه های روسی معتقدند زمان آن فرا رسیده 
است که مهاجم ایرانی تیم فوتبال زنیت به تیم های 
بزرگ اروپایی برود و فوتبالش را در این قاره ادامه دهد.
از سوژه های  سردار آزمون مدتهاست به یکی 
نقل و انتقالات فوتبال روسیه تبدیل شده و هر روز 
خبرهای تازه ای از وی در رسانه ها منتشر می شود 
و تیم های جدیدی به عنوان مشتری وی معرفی می 
شوند. این اخبار در شرایطی منتشر می شود که در 
سالهای قبل هم پیشنهاداتی از تیم های مختلف به 
اما  رسید  می  روسیه  لیگ  در  شاغل  ایرانی  مهاجم 

سردار همچنان در این کشور به فوتبالش ادامه داد.
در تازه ترین اظهار نظر از سوی رسانه ها، سایت 
»gazeta« در گزارشی پیرامون سردار آزمون عنوان 
کرده که وقتش رسیده تا این بازیکن به لیگ های 

معتبرتر برود و سود خوبی نصیب تیم زنیت بکند.
سردار  حضور  نحوه  به  سایت  این  گزارش  در 
آزمون در لیگ روسیه اشاره شده که وی ابتدا با تیم 

روبین کازان کارش را شروع کرد و سپس به روستوف 
رفت و حالا در زنیت کارش را دنبال می کند.  براساس 
این گزارش، سردار آزمون با گلزنی در لیگ روسیه 
قاره  از  تیم  توجه چند  مورد  اروپا  قهرمانان  لیگ  و 
سبز قرار گرفته که یکی از مهمترین آنها تیم ناپولی 
ایتالیاست. این تیم حاضر است برای جذب بازیکن تیم 
ملی فوتبال ایران 25 میلیون یورو بپردازد. تیم فوتبال 
زنیت البته قصد دارد سردار آزمون را با مبلغ بیشتری 
به فروش برساند اما هنوز با هیچ تیمی وارد مذاکره 
لسترسیتی،  وستهام،  ناپولی،  های  تیم  است.  نشده 
اورتون و چند تیم دیگر خواستار جذب این بازیکن 
به  اشاره  با  هم  روسیه  های  رسانه  سایر  اند.   شده 
مختلف  های  تیم  از  آزمون  سردار  که  پیشنهاداتی 
دریافت کرده، گزارشی در مورد آینده این مهاجم تیم 
ملی ایران منتشر کرده اند اما هنوز مشخص نیست 
وی در پایان فصل دل از لیگ روسیه خواهد کند یا 

همچنان فوتبالش را در این کشور ادامه خواهد داد.

تاکید لیگ برتری ها؛ فصل باید تمام شود
امروز جلسه ای بین مدیران برگزاری لیگ 
برتر و نمایندگان 20 باشگاه حاضر در رقابت ها 
برگزار شد و طرفین همگی مدعی شدند تحت 
هر شرایطی 9 هفته باقیمانده باید برگزار شده و 

فصل به پایان برسد.
کرده  تاکید  نیز  فیفا  اخیر  های  هفته  در 
نباید تیمی به عنوان قهرمان معرفی شده و حکم 
سقوط نیز برای برخی تیم ها صادر شود، بلکه تا 
پایان این روند باید منتظر ماند و عجله ای برای 

تصمیم گیری وجود ندارد.
معتقدند  همچنان  برتر  لیگ  های  باشگاه 
هنوز  اما  شود،  برگزار  فصل  این  دیدار   92 باید 
توافقی در مورد زمان از سرگیری مسابقات انجام 
نشده است. تصور بر آن بود امروز باشگاه ها در 
مورد تاریخ احتمالی 30 ژوئن برای از سرگیری 
بازی بحث کنند، اما بحث امروز در مورد »مدل 
لیگ  مدیران  بود.  احتمالی«  ریزی  برنامه  های 
دادن  پایان  اصلی  هدف  که  داشتند  اظهار  برتر 
مسابقات است، اما در حال حاضر تمام تاریخ ها 

در حد پیشنهاد هستند.
در اوایل ماه جاری مدیران لیگ برتر گفتند 
که بازی ها فقط زمانی از سر خواهد گرفت که 
کشته  تعداد  باشد.  مناسب  و  خطر  بی  شرایط 
شدگان بر اساس این ویروس در انگلیس از آن 
زمان به بیش از 12 هزار نفر رسیده است. روز 
پنجشنبه دولت برای اطمینان از مدیریت شیوع 
دیگر  هفته  سه  برای  قرنطینه  فرمان  ویروس 

صادر کرد.
 30 تاریخ  در  زیادی  بازیکنان  قراردادهای 
یان  و  چلسی  هافبک  ویلیان،  جمله  از  ژوئن 
اگر  رید.  می  پایان  به  تاتنهام  مدافع  فرتونگن 
فصل بیش از آن تاریخ ادامه یابد، احتمال دارد 
که باشگاه ها بازیکنان شان را قبل از پایان بازی 
فیفا  جهانی  حاکمه  هیئت  بدهند.  دست  از  ها 
به دنبال گزینه های  و  بوده  آگاه  این مسئله  از 
کوتاه  مدت  به  قرارداد  تمدید  همچون  دیگری 
است. هیئت رئیسه فوتبال اروپا هفته آینده برای 
برنامه ریزی در مورد فینال لیگ قهرمانان 20 در 

تاریخ احتمالی 29 آگوست دیدار خواهند کرد.

از یوونتوس متنفرم؛
ماجرای عجیب کتک خوردن بالوتلی 

از ماتراتزی!
مارکو ماتراتزی، مدافع سابق اینتر در مورد 

درگیری با ماریو بالوتلی صحبت کرد.
مقابل  اینتر  رفت  دیدار  از  بعد  بالوتلی 
سال  قهرمانان  لیگ  نهایی  نیمه  در  بارسلونا 
مارکو  و  کوبید  زمین  به  را  لباسش   ،2010
ماتراتزی مدعی شد بعد از این کار ستاره جوان 
ایتالیایی را تنبیه کرده است. بالوتلی در جریان 
بازی نیر اعصاب هم تیمی هایش را خورد کرده 
و مدافع ایتالیایی تصمیم گرفته او را کتک بزند. 
مارکو ماتراتزی همچنین معتقد است حتی اگر 
یوونتوس این فصل فاتح لیگ قهرمانان شود هم 
و گویی  در گفت  ماتراتزی  مارکو  ندارد.  ارزشی 
از  ورزشی  نظر  »از  گفت:  اینستاگرام  در  زنده 
در  باید  همیشه  یوونتوس  متنفرم.  یوونتوس 
اروپا فکر کند.  مورد قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اما اگر امسال آنها فاتح اروپا شوند هم نباید این 
قهرمانی را حساب کرد. این فصل لیگ قهرمانان 
فرمت جدیدی خواهد داشت و نمی توان آن را 
ماتراتزی  مارکو  کرد.«  حساب  عادی  فصل  یک 
همچنین در مورد درگیری با بالتولی گفت: »من 
من  دارد.  حقیقت  این  و  زدم  کتک  را  بالوتلی 
ماریو را دوست دارم، اما او واقعا آن روز مستحق 
تنبیه بود. ما دوباره با هم دوست شدیم و حالا 
واقعا مانند دو برادر هستیم. بالوتلی قبل از بازی 
بازی  بد  امروز  که  گفت  ما  به  تیم  اتوبوس  در 
خواهم کرد، بنابراین به خودم قول دادم که اگر 
به  بالوتلی  کنم.وقتی  تنبیهش  کند  را  کار  این 
در یک  زمین شد،  وارد  تعویضی  بازیکن  عنوان 
ضدحمله  توانستیم  می  حالیکه  در  و  صحنه 
بزنیم او توپ را از از فاصله دور شوت کرد. دیگو 
میلیتو می خواست او را بکشد. ما به ماریو اعتقاد 
داشتیم، او گل های زیادی را به ثمر می رساند و 
به پیروز شدن اینتر کمک کرد. اما یک هفته بعد 
از آن اتفاق، من از مورینیو خواستم تا در بازی 
های تمرینی مرا مقابل بالوتلی قرار دهد. بعد از 

چند ثانیه، او را به رختکن فرستادم.«

اتلتیکو در انتظار لطف عجیب و بی 
سابقه یوفا!

نیمه  صورت  در  حتی  کوپه،  ادعای  طبق 
تمام ماندن لالیگا هم اتلتیکو می تواند فصل بعد 

در لیگ قهرمانان حاضر باشد.
اروپا  نقاط  دیگر  مثل  اسپانیا  در  فوتبال 
بیش از یک ماه است که متوقف شده و به خاطر 
شیوع کرونا مشخص نیست که چه زمانی رقابت 
بر  کشورها  تلاش  شد.  خواهند  سرگرفته  از  ها 
ادامه لیگ هاست ولی ممکن است چنین چیزی 
مقدور نباشد و دولت مجوز شروع مجدد فعالیت 
های ورزشی را صادر نکند. روز گذشته آاس ادعا 
کرد که در صورت نیمه تمام ماندن فصل، 4 تیم 
لیگ  راهی  بندی لالیگا  رده  حال حاضر جدول 
قهرمانان فصل بعد خواهند شد و به این ترتیب، 

اتلتیکومادرید در لیگ اروپا بازی  خواهد کرد.
مادرید  اتلتیکو  اما  کوپه  کادنا  ادعای  طبق 
اروپا  قهرمانان  لیگ  آینده  فصل  در  احتمالا 
حضور خواهد داشت. بر اساس اعلام کوپه، قرمز 
و سفیدپوشان توسط یوفا به لیگ قهرمانان اروپا 
دعوت خواهند شد. مسئولان یوفا به چند دلیل 
چنین تصمیمی را خواهند گرفت. ابتدا به دلیل 
اهمیت تیم مادریدی در این رقابت ها در دوران 
و   2014 سال های  در  که  سیمئونه  پابلو  دیگو 
2016 به فینال صعود کرد و اینکه اتلتیکو امسال 
در دیدار برگشت یک هشتم نهایی این فصل لیگ 
لیورپول را شکست  آنفیلد توانست  قهرمانان در 
داده و مدافع عنوان قهرمانی را حذف کند. پیش 
اسپانیایی  تیم  تنها  اتلتیکو  فوتبال،  تعطیلی  از 
والنسیا یک  بود.  نهایی  به یک چهارم  یافته  راه 
تیم های  برگشت  دیدار  و  شد  حذف  قبل  شب 
بارسلونا-ناپولی و رئال مادرید-منچسترسیتی به 

دلیل بحران کرونا برگزار نشد.

هری ردنپ:
منچستر تیم مناسبی برای هری کین نیست

سرمربی سابق تاتنهام اطمینان دارد که هری 
منچستریونایتد  او  ماند.  می  باشگاه  این  در  کین 
نمی  پوش  ملی  ستاره  برای  مناسبی  مقصد  را 
در  اخیرا  تاتنهام  باشگاه  ستاره  کین  هری  داند. 
یک مصاحبه گفت که ممکن است برای رسیدن 
به آرزوها و جاه طلبی هایش، باشگاه را ترک کند،  
هری کین ساخته و پرداخته باشگاه تاتنهام است و 
در هفت سالی که در تیم بزرگسالان باشگاه بازی 
می کند، نقش مهمی در بهبود شرایط اسپرز داشته 
است. تاتنهام با هری کین موفق شده هر ساله در 
بین چهار تیم اول لیگ برتر حضور داشته باشد 
و حتی به فینال لیگ قهرمانان اروپا برسد. کین 
26ساله برای تاتنهام 278 بازی انجام داده و 181 
گل به ثمر رسانده و با پیراهن این تیم نام خود را 
به عنوان یکی از خطرناک ترین مهاجمین مرکزی 
اروپا مطرح کرده است. هری ردنپ سرمربی مشهور 
انگلیسی که سابقه هدایت تاتنهام را نیز دارد، در 
مورد هری کین گفت:» مهاجم نوکی بهتر از هری 
کین در دنیا نیست. او شاید مسی و رونالدو نباشد 
ولی در پست شماره 9 بی رقیب است و کارهایی 
انجام می دهد که کسی دیگر نمی تواند. جدایی 
کین؟ این اتفاق نباید به هر قیمتی رخ دهد. در حال 
حاضر او بازیکن تاتنهام است و اگر پیشنهادی برسد، 
باید دنیل لوِی)مالک( و ژوزه مورینیو)سرمربی( در 
مورد آن تصمیم گیری کنند. اگر پیشنهادی دیوانه 
کننده برسد، فروش او منطقی خواهد بود تا با پول 
آن برای بازسازی تیم هزینه شود. به شخصه اما 
مقصد  ماند.«  خواهد  تاتنهام  در  او  که  مطمئنم 
بعدی کین:» یونایتد شاید گزینه خوبی باشد ولی 
این یونایتد بهتر از تاتنهام نیست. کین در صورت 

ترک تاتنهام باید به بارسلونا یا رئال برود.«

اتفاق عجیب در بایرن؛ جریمه به خاطر 
آئودی سوار نشدن!

کینگزلی کومان ستاره بایرن مونیخ به دلیل 
اینکه به جای اتوموبیل آئودی خود با یک مک لارن 
سر تمرین بایرن حاضر شده از سوی باشگاه جریمه 
شده است. کارخانجات خودروسازی آئودی یکی از 
اسپانسرهای اصلی باشگاه بایرن مونیخ است و به 
همین علت بایرن مونیخ در تبلیغات این شرکت 
نقش مهمی بازی می کند. باشگاه بایرن به بازیکنان 
خود اطلاع داده که باید برای حضور در تمرینهای 
این تیم از اتوموبیل های آئودی خود استفاده کنند. 
به گزارش بیلد، کینگزلی کومان ستاره فرانسوی 
بایرن به خاطر نقض این دستور و حضور در تمرین 
با یک اتوموبیل مک لارن جریمه شده است. استفاده 
از ماشین هایی به غیر از آئودی توسط بازیکنان بایرن 
پیش از این هم خبرساز شده است. چندی پیش 
ژروم بواتنگ با یک اتوموبیل مرسدس در بزرگراه 
تصادف کرد و عکس هایی هم از رانندگی نیکلاس 
سوله با فراری و کوتینیو با مرسدس منتشر شده بود 
که در همه موارد گفته می شد باشگاه بایرن مونیخ 
بازیکنانش را به این خاطر جریمه کرده است. در 
تازه ترین اتفاق، روزنامه بیلد گزارش داد که کینگزلی 
کومان در حالیکه به یک اتوموبیل لوکس مک لارن 
به محل تمرین بایرن آمده توسط خبرنگاران شکار 
شده است.بیلد می گوید در حالیکه ابتدا شایع شده 
بود که بایرن مونیخ کومان را به دلیل این اقدامش 
50 هزار یورو جریمه خواهد کرد ولی این جریمه 
به او تحمیل نشده. در عوض مدیریت باشگاه او را 
توجیه کرده که نباید با اتوموبیلی به جز آئودی به 
محل تمرین تیم رفت و آمد کند. به همین علت 
بود که کومان بلافاصله از این حرکتش عذرخواهی 
کرد و گفت:« می خواهم به این وسیله از باشگاه 
آئودی  اتوموبیل  با  که  کنم  عذرخواهی  آئودی  و 
خودم به مجموعه تمرینی بایرن نیامدم. این کار 
اشتباه بود و من حالا متوجه آن شده ام«. کومان در 
ادامه صحبتهای خود با بیلد افزود:« از این گذشته 
اعلام می کنم که به زودی برای دیدار و امضا دادن 
به کارکنان کارخانه آئودی به کارخانه این شرکت 
در اینگول اشتات خواهم رفت تا توجه بیشتری به 
کارکنان آئودی جلب بشود«. بیلد می گوید نکته 
جالب اینجا است که علت اصلی استفاده نکردن 
کومان از ماشین آئودی خود، شکسته بودن آینه 
بغل خودرو بوده. یعنی بایرن درحالیکه بازیکنش 
را تنبیه کرده که او با توجه به مقررات راهنمایی و 
رانندگی کار درست را انجام داده و با ماشین بدون 

آینه بغل رانندگی نکرده است.

بن عطیه: گواردیولا بلد نیست با بازیکن 
رابطه برقرار کند

بن عطیه ستاره مراکشی که سابقه بازی زیر 
نظر گواردیولا را داشته از نحوه رفتار او با بازیکنان 
انتقاد کرده و می گوید یوونتوس نیازی به استخدام 
گواردیولا ندارد. مهدی بن عطیه، ستاره مراکشی که 
در دوران حضور در بایرن مونیخ تجربه بازی کردن 
زیر نظر پپ گواردیولا را داشته، مهارت های مدیریت 
بازیکنان او را مورد انتقاد قرار داده و در باره شایعات 
اخیر درباره تلاش یوونتوس برای مذاکره با گواردیولا 
می گوید یوونتوسی ها نیازی به پپ نخواهند داشت. 
گواردیولا با موفقیت های گسترده ای که در اسپانیا، 
آلمان و انگلستان بدست آورده از سوی بسیاری به 
عنوان یکی از بهترین مربیان دنیا شناخته می شود. 
بن عطیه می گوید او هم گواردیولا را یکی از بهترین ها 
می داند ولی معتقد است او نحوه هدایت بازیکنان و 
برخورد با آنها را بلد نیست. بن عطیه در گفتگو با 
گل در این باره گفت:« گواردیولا از نظر تاکتیکی 
بهترین مربی دنیا است و من کسی را بهتر از او 
نمی شناسم. ولی من از نظر نوع رابطه او با بازیکنان، 
از پپ خوشم نمی آمد و او از این نظر نمی توانست 
رویم تاثیر بگذارد«. بن عطیه در ادامه در پاسخ به 
سوالی درباره شایعات اخیر مبنی بر تلاش یوونتوس 
برای راضی کردن گواردیولا به ترک منچسترسیتی 
اینکه پپ روی کاغذ  ایتالیا گفت:« در  به  و سفر 
می تواند مربی خوبی برای یووه باشد شکی نیست 
ولی من شخصا معتقدم ایده ای که مائوریتزیو ساری 
برای فوتبال دارد فوق العاده است. شاید یووه امسال 
سال سخت و پیچیده ای داشته ولی هر تغییری به 
صبر نیاز دارد. یوونتوس تا اینجا خوب کار کرده و 
من معتقدم صحبت کردن درباره مربی های دیگر 
در حال حاضر منصفانه نیست. بیانکونری در حال 

حاضر یک مربی خوب دارد«.
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